
Protokót Nr XV l2OL2

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

od bytej w d niu 25 stycznia 2012 roku

Stan Rady 15 , obecnych 13 radnych ,

wg listy obecności . zał.nr.f..

Spoza Rady udział wzięli :

- Władysław Piątkowski- Wójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,
- Janusz Honory - Kierownik ZGK,

wg listy obecności . zał. nr.2.

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk

Otworzył obrady XV Sesji Rady Gminy i stwierdził quorum . Powitał przybytych

gości i obecnych radnych . Zaproponował porządek obrad .

Rada przyjęła jednogłośnie następujący porządek obrad :

1. Przyjecie protokó|uz poprzedniej sesji .

2. Podjęcie uchwał w sprawie :

a) zmiany uchwały nr |Y 119/201,1, z dnia 19 lutego 201,t roku w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego zespołu siłowni wiatrowych dla zakładu Ferrero w sołectwie

Belsk Duży,

b) w sprawie :

].. stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

części sołectwa Belsk Duży , obejmującego obszar leżący przy drodze wojewódzkiej nr 728 ,

w obrębie działek ewidencyjnych 34,35 i 36 z zapisami ustaleń i rysunkiem uwarunkowań i

kieru n ków zagospodarowa nia przestrzennego

2, Rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag zgłoszonych do projektu zmiany

miejscowego plan u zagospoda rowania przestrzennego

3. rozstrzygnięcia o sposobie finansowania inwestycji zakresu infrastruktury technicznej



należących do zadań własnych Samorządu na obszarze objętym zmianą miejscowego planu

zagospodarowania przestrzen nego .

c) częściowej zmia ny miejscowego planu zagospoda rowa nia przestrzennego

części sołectwa Belsk Duży

d) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na współwłasność z !nnymi

gminami mienia Polskich Kolei Państwowych S.A.- Dawnej Grójeckiej Kolei

Dojazdowej

e) uchwa lenia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywa nia Problemów

Alkoholowych i Narkotykowych na rok 20t2
f) ogłoszenia konkursu na wyłonienie partnera do wspólnego przygotowania i

realizacji projektów współfinansowanych ze środków UE realizowanych ze

środków Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki

g) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Belsk Duży z organizacjami

poza rządowymi oraz in nymi pod miota m i prowadzącym i działa l ność pożytku

publicznego na rok2012
h) zmiany w budzecie gminy Belsk Duży na rok 2012

i ) zmiany w budzecie gminy Belsk Duży na rok 2012 .

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności od ostatniej sesji .

4. lnformacja o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzedniej sesji .

5.Zgłaszanie przez radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedzi przez

Wojta .

6. Zapytania iwoIne wnioski .

7. Zamknięcie obrad .



Pkt. 1.

Rada protokol z po przedniej Sesji przyjęła jednogłośnie

Pkt.2.

a ) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem ,

które na prośbę przewodniczącego odczytał wiceprzewodniczący Rady Gminy w

Belsku Duzym Pan Andrzej Konarski

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/112l2O12 w sprawie zmiany

uchwały nr lYlt9l20t1- z dnia 09 lutego zOtI roku w sprawie przystąpienia do

sporządzenia miejscowego pla n u zagospoda rowa n ia przestrzen nego zespołu

siłowni wiatrowych dla zakładu Ferrero w sołectwie Belsk Duży

b)Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwaty

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/113/2012 w sprawie :

].. stwierdzenia zgodności projektu miejscowego pIanu zagospodarowania

przestrzennego części sołectwa Belsk Duży, obejmującego obszar lezący przy

drodze wojewódzkiej nr 728 , w obrębie działek ewidencyjnych 34,35 i 36 z

zapisami ustaleń i rysunkiem uwarunkowań i kierunków zagospodarowania

przestrzennego

2. Rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag zgłoszonych do projektu

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

3. rozstrzygnięcia o sposobie finansowania inwestycji zakresu infrastruktury

technicznej należących do zadań własnych Samorządu na obszarze objętym

zmianą miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

c) Pan Andrzej Konarski odczytat projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/lt4lż012 w sprawie

częściowej zm ia ny miejscowego pla nu zagospoda rowa nia przestrzennego

części sołectwa Be!sk Duży

d) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały



Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę nr XV/115 /2OI2 w sprawie
wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na współwłasność z innymi gminami

mienia Po]skich Kolei Państwowych S.A.- Dawnej Grójeckiej Kolei Dojazdowej

e)Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/lt6/20I2 w sprawie
uchwa lenia G m in nego Progra mu Profila ktyki Rozwiązywa n ia Problemów
Alkoholowych i Narkotykowych na rok 20t2

f) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/lt7 /2Ot2 w sprawie
ogłoszenia konkursu na wyłonienie partnera do wspólnego przygotowania i

realizacji projektów współfinansowanych ze środków UE realizowanych ze

środków Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki

g) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwaty

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/1I8/2Ot2 w sprawie
przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Belsk Duży z organizacjaml
poza rządowymi oraz in nymi pod m iota mi prowadzącym i działa ! ność pożytku
publicznego na rok2OI2

h) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/119lżO12 w sprawie zmiany

w budżecie gminy Belsk Duży na rok 20t2

i) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały

Rada Gmlny jednogłośnie podjęta uchwatę nr XV/12O/20t2 w sprawie zmiany

w budżecie gminy Belsk Duży na rok 2OI2 .

Pkt.3.

Pan Władysław Piątkowski-Wójt Gminy Belsk Duży

Przedstawił sprawozdanie z działalności od ostatniej sesji .

poinformował o :



- Poinformował,że w roku 2011 Gmina Belsk Duży zawarła umowę z
WFOŚ|GW przy współudziale NFOŚ|GW, w kwocie 44.967. !7 zł na zadanie
związane z usunięciem i unieszkodliwieniem wyrobów zawierających azbest z

terenu Gminy Belsk Duży.

- Nadmienił również , że Gmina Belsk Duży w roku 2012, również będzie

starała się pozyskać środki na usuniecie i unieszkodliwienie wyrobów

zawierających azbest z terenu Gminy Belsk Duży na rok 2012, wnioski można

sktadać do 27 stycznia.

- Działaniach związanych z uzyskaniem zezwolenia na przystąpienie do budowy
ronda w Belsku Dużym , jeżeli dokumenty złozone do wojewody będą spełniać
wszystkie warunki , pozwolenie będzie w najbliższym czasie wydane .

- Nie przewidywane są na razie remonty drogi wojewódzkiej , większe dziury w

drodze wojewódzkiej za zgodą zarządcy zaklejone zostaną przezgminę .

- Staraniach o zdobycie dofinansowania na remont ś wietlic wiejskich , id
sam początek świetlicy w Rożcach

- O przeprowadzce Pani Fedorowicz oraz o odtączeniu w ,, drewniaku" gazu i

wody; rozbiórka drewniaka została zgłoszona do Starostwa Powiatowego ,

rozbiórki podejmie się firma budowlana , która stawia nowy budynek gminy .

- Poinformował o planach utworzenia ,,żwiązku Gmin " , który prowadził by

zbiórkę, utylizację i całą dokumentację od nośnie odpadów komu na lnych

zbieranych od mieszkańców gminy Belsk Duży .

Pkt.4.

Zapytania i wolne wnioski.

Pan Bogusław Sikorski

Zapytat Pana Honorego, kierownika ZGK w Belsku Dużym jak idą poszukiwania

samochodu i na jakim etapie jest sprawa zakupu ?

Pan Janusz Honory

Zlożyl wyja ś n ien ia, poi nformował o wstępnych pa ra metrach

Pan Bogusław Sikorski

Podtrzymał pomysł zakupienia samochodu z podwójnym napędem .

Pan Adam czyk And rzej



Popart Pana Sikorskiego . Powiedzlał, że należy skupić się na kupnie

samochodu wielozadaniowego , z podwójnym napędem tak jak było omawiane

wcześniej .

Pan Władysław Piątkowski .

Zadal pytanie radnym , kiedy chcieli by , żeby została zrealizowana kwestia

zakupu samochodu dla ZGK?

Poinformował, że znajdują się u niego dwie specyfikacje , na zakup samochodu

dostarczone przez Pana Janusza Honorego ? Poprosił radnych , żeby ustalili

termin kiedy specyfikacja zakupu ma ukazać się do wiadomości publicznej , na

stronie internetowej ?

Pan Adamczyk Andrzej

Proponuję termin do 31.01.2Ot2 roku, na ogtoszenie w lnternecie specyfikacji

zakupu samochodu wielozadaniowego, z napędem na dwie osie .

Radni wspólnie , jednogłośnie ustalili termin umieszczenia specyfikacji zakupu

samochodu dla ZGK na stronie internetowej do 31,.Ot.2Ot2 r.

pan Batut lreneusz
- Zaproponował, aby spróbowaczrobic oszczędności np. na oświetleniu .
- W kwestii ZEAS , czy ma rację bytu ?

- Zaproponował,żeby na następnej sesji Pan radnyJanusz Kot, przedstawił

działania ,, Grupy Lokalnej"

- Wniósł o poprawienie skrętu w prawo na drodze powiatowej w Rosochowie

(przy kapliczce) .

- Zapytał jaka jest możliwość , żeby Zarząd Dróg Powiatowych w Grójcu usunął

drzewa , które rosną w Wilczogórze i zagrażają bezpieczeństwu podróżnych .

Pan Maciak Jan

Poprosił Pana Janusza Honorego , żeby zwrócił uwagę na prawidłowe zbieranie

śmieci zebranych i leżących w workach przy drogach ,żeby nie zalegały przy tych

drogach w nieskończoność .

Pan Sikorski Bogusław

Przedstawił projekt pod budowę boiska w Belsku Duzym, przedstawionego

przez firmę projektową .



Na tym protokół zakończono .

protokótowała 
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